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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogy áll az állami támogatások felhasználása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Diótörés Alapítvány az EFOP-1.1.4-16 kódszámú „Elsőként lakhatás” című pályázati felhívásra 
benyújtott pályázatának keretében mintegy 300 millió forint vissza nem térítendő európai uniós 
támogatást nyert el.

Az alapítvány honlapján csupán egy mondat található erről a pályázatról: Örömmel értesítjük az 
érdeklődőket, hogy 2018. július 01. napjától a Diótörés Alapítvány megkezdte az EFOP-1.1.4-16-
2017-00005 – “Elsőként lakhatás…” projekt szakmai megvalósítását.

Kérem Miniszter Urat, hogy szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1. Pontosan mi a projekt célja és tartalma?

2. Hogy áll a megvalósítása?

3. A fent említett 300 millió forintos uniós támogatáson kívül milyen célra és mennyi állami 
támogatást kapott még az alapítvány?

4. Ha a hajléktalanság problémája ilyen súlyos és ekkora támogatást igénylő probléma, akkor a 
magyar állam miért nem támogatja az ezzel foglalkozó civil szervezeteket több pénzzel?

5. Ha megszűnnek az európai uniós támogatások, akkor is tudja majd a magyar állam ilyen 
nagyságrendben támogatni a lakhatással küzdőket? Ha nem, akkor mi lesz a hajléktalanok sorsa?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)



Budapest, 2019. április 24.
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